
 
 
 
 
 
 

Notulen vergadering Adviesraad Wmo en Jeugdhulp ’s-Hertogenbosch d.d. 06-09-2023 Pag. 1 

Notulen Adviesraad Wmo & Jeugdhulp d.d. 6 september 2023 
Aanwezig:  Ciska Gorter, Karin Möller, Houda Hamel, Theo Sikking, Remi van Hoof, Marijke Valk, 

Wieke Wijnen (verslag)  
Gast: Emmy van den Heuvel 
Afwezig:  Inge Melis, Marjolein Thijssen, Ankie Martens 
 
 
1. Opening, vaststellen en toelichten agenda    
 

Karin zit de vergadering voor. Besloten wordt om de agendapunten 3, 5 en 6 naar een volgende 
vergadering te tillen. 
 

2. Gala – Toelichting door Emmy van den Heuvel (gemeente ’s-Hertogenbosch) 
 
Emmy licht het programma van Gala toe (zie powerpoint presentatie). 
Gala staat voor Gezond en Actief Leven Akkoord. 
Er is een akkoord bereikt om de verschillende uitkeringen ten behoeve van de landelijke 
doelstelling “gezonde generatie 20240” te bundelen in één uitkering. Deze speicifieke uitkering 
heeft betrekking op de drie speerpunten: sport, sociale basis en gezondheid en is tot en met 2028 
werkzaam.  In de gemeente ’s-Hertogenbosch zijn drie wethouders hiervoor verantwoordelijk; 
wethouder Slikker, wethouder Kaya en wethouder Van der Sloot. 
Voor de eerste middelen voor 2024 – 2026 moet er op alle drie de gebieden een aanvraag 
ingediend worden bij de VNG. De Adviesraad wil graag meedenken over de inhoud van de 
aanvraag. 
In Gala is ook aandacht voor het zgn. Welzijn op Recept. Welzijn op Recept is passende zorg en 
preventie en maakt onderdeel uit van het Integraal Zorgakkoord. Het Integraal Zorgakkoord heeft 
een belangrijke relatie met het Gezond en Actief leven Akkoord. Namens de 12 gemeenten die 
samen werken aan een Regioplan is aan Zorgbelang Brabant de opdracht gegeven om in 
aanloop naar dit regioplan de cliënt- en inwoners participatie vorm te geven.  
 
De opdracht: 
- Inventarisatie van regionale patiëntenorganisaties, inwoner vertegenwoordigers en 

inwonerinitiatieven; (ook adviesraden!) 
- Hoe houden zij voeling met de leden uit hun achterban die minder zichtbaar zijn; 
- Wat kunnen en willen zij bijdragen aan het regioplan en de uitvoering daarvan; hoe zien zij 

hun rol en wat kunnen zij betekenen; 
- Wat kunnen zij zelf en wat hebben zij nodig; 
- Wat moet er meegenomen worden in het regioplan vanuit patiënt- en inwonersperspectief. 
 
Eind oktober komt er een digitale bijeenkomst voor alle adviesraden, vertegenwoordigers, 
bewoners etc. WMO-adviesraad is bereid om op alle gebieden mee te denken. 
 

3. Mail Bart Eigenman: wordt verplaatst naar volgende vergadering  
 

4. Beschadigde rafelrand van de leefwereld van de burgers in de stad 
Organiseren van werkbezoeken 
 
Theo heeft contact gehad met Thijs Honig, directeur Maatschappelijk Opvang, met Jan van der 
Zandt, pastor van de Sinti en Roma en met de straatpastor Lianne van Oosterhout. 
Alle drie staan ze welwillend tegenover het verzoek om werkbezoeken af te leggen bij deze drie 
organisaties. Theo stuurt alle leden een lijstje met de mogelijkheden voor de werkbezoeken. 

 

5. Terugkoppeling gesprek Procesgroep met Peter van der Linden: wordt verplaatst naar 
volgende vergadering   

 

6. Vaststellen vergaderdag en vergaderlocatie: wordt verplaatst naar volgende vergadering  
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7. Bestuursrollen Adviesraad 
 
Dit wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering. 

 

8. Datum etentje 26 oktober 
 
Alle aanwezigen akkoord 
 

9. Rondvraag en mededelingen 
 
Het verslag van het Burgerberaad staat op de drive. Anke heeft een mooi verslag gemaakt. 
Tijdens de volgende vergadering kunnen hier nog wat vragen over worden gesteld. 

 
10. Verslag en actielijst 

 

- De visitekaartjes zijn succesvol voor gasten van de WMO-Adviesraad. Wil iedereen zijn 
of haar tekst doorgeven aan Ingrid als er wijzigingen zijn. 

- 1-3 aandachtspunten afvinken 
- Remi gaat met Inge naar Bart Eigeman. Remi stuur het stuk van de Sociale structuur 

door. 
- Marijke wil in een subgroep Wonen/Zorg 

 
 
De vergadering wordt om 20 uur 35 afgerond omdat veel punten niet besproken konden 
worden. 


